
Referat af InTechs generalforsamling 
- 1. halvår 2017 d. 16. maj 2017 

Deltagere: Patrick 601 Bardirketør, Jeppe 608 Dude, Agnete 606 Ølmand, 618 Philip suppleant, Niels 617 

Formand, Lasse 1021 forhenværende bogholder, Niklas 1025 beboer, Josef 502 Bogholder, Peter 605 NF 

Kollegie, Ida 731 Forhenværende formand kollegie, Sara 1022 Paragraf 8, Andreas 301 formand kollegie, 

Fredrik 220 Fodboldspiller, Thomas 503 Bartender og suppleant, Philip 327 menig bestyrelsesmedlem og 

inspektørmedhjælper, Matthias 809 Sysadmin, Emilie 611 beboer, 229 Jeppe Næstformand, 406 Ritter.  

1 Valg af dirigent og referent  

Dirigent 229 Jeppe  

Referent 406 Christian  

2 Godkendelse af generalforsamlingens lovlige indkaldelse 

Godkendt 

3 Bestyrelsen beretninger 

En lille anekdote fra dengang Niels startede for 2 år siden. Unikt vi har en forening til internet på kollegiet. 

En stor ros til Ritter og Matthias for at engagere sig i netværket.  

Hvad er der sket, Grøn Profil, 2020 plan for at fremtidssikre økonomien, dørsystemet, printerstation, 25 % 

rabat på internettet, lavet kabelprojektet, Nyt navn der bedre viser hvad foreningen går ud på.  

Der er kommet nye ansigter, Matthias og Kingo. Jeppe er kommet tilbage. To nye suppleanter Thomas og 

Philip.   

Jeppe og Niels går af da de bliver færdiguddannet.  

Der er blevet brugt meget tid på to større projekter, brandsikring og kabel. Vi går i gang med et nyt WiFi, 

som også er et større projekt. Bio Guide er omsider blevet lavet.  

Der er altid plads til forbedringer, særligt kommunikation omkring hvad der sker, og inddrage kollegiet 

noget mere.  

4 Godkendelse af regnskab samt budget over mindstebeholdning i InTech  

Bogholder: Positivt resultat på 70.000 kr. der var ellers budgeret med 17.000 kr, ekstraordinær indtægt på 

noget afdrag, det betyder at regnskabet er pustet op med 41.000 kr., der forsvinder igen.  

Der er to poster som har fået projektløn. Det har været brandsikringsprojektet, pågrund af en 

ekstraordinær stor indsats. Den anden projektløn er i forbindelse med infoskærme hvor der skulle laves 

noget software.  

Vi har brugt 600 på hardware, og ikke som budgetteret 10000 kr.  

Printer udgifter er på 15.000 kr over budget, det skyldtes et fejlindkøb som forsøges returneret eller solgt af 

andre veje.   

Foreningen har en egenkapital på 240.000. Vi skylder 75000 kr til KAB.  



Kommentar fra revisor er at der er brugt penge på mad til intropost.  

To projektlønninger udbetalt i februar. Og to lønningerne der er udbetalt samtidigt, det ser mærkeligt ud.  

Der er brugt lønninger på Brandsikringsprojekt til Ritter og projektløn til Kingo for infoskærm.  

Jeppe: Bliver nød til at gå regnskabet igennem og se hvorfor der er en ekstra lønning.  

Er Brandsikring lønnen ikke en del af den løn de modtager i forvejen? Det var ekstraordinært arbejde.  

Jeppe er uenig med at det er indtægtsført og ikke som en udgift, men det er fordi så passer budgettet.   

Godkendelse af regnskabet og mindstebeholdning: Flertal, 2 blank ,0 imod 

5 Budget for næste år:  

Lønninger øges så det passer med huslejestigninger, der er kommet en projektlønning på 1250. Resultat på 

20.000 kr.  

Vi vil gerne sikre os at have den ønskebeholdning, så vi i 2020 har penge til nyt netværk 

Overskud bruges til ønsket mindstebeholdning.  

Godkendelse af budgetforslaget: Flertal, blank 1, imod 0.  

Bestyrelsen planer for det næste halve år: 

Formændene går af, så de har svært nogle forslag til det næste halve år, men de ved at der skal stemmes 

for et nyt wifi, som er op til den kommende bestyrelse at lave planer for.  

7. Behandling af indkomne forslag 

Forslag om principbeslutning om nyt wifi på OMK 

Nyt wifi koster at vi må udskyde vores 2020 plan til år 2021.  

Bestyrelsen vil gerne inddrage kollegiet til denne beslutning og inddrage dem til at være med til at stemme 

for et nyt wifi, på bekostning af at vores 2020 plan udsættes 1 år.  

Vi vil finde nogle tilbud som så skal bestemmes til en ny GF.  

Kommentar: Sjovt I gerne vil bryde 2020 budget, på nyt wifi, når I taler så varmt om jeres 2020 plan 

Kommentar: Vi har alle internet i forvejen på vores telefoner. Er det overhovedet relevant med et nyt wifi?  

Kommentar til fælles areal, er det relevant? Måske kun i stueetagen?  

Konstatering: Baren mangler wifi, infoskærme skal bruge wifi, læsesalens net skal forbedres.  

Forslag: Der kan forslås forskellige pakker, fx kun stuen, og en med køkkener, eller kun læsesal. Og 

køkkenet kan købe sit eget trådløse netværk de selv administrerer.  

Intech ønsker bare en demokratisk proces når vi foretager et stort køb som Wifi, og der er REP nok bedst.  

Ændringsforslag:  

Måske skulle man overveje at høre REP og få dem til at stemme nyt Wifi igennem. Altså ikke vejledende 

men gør dem til afstemmende.   



Og det skrotter så at det skal vedtages på en Intech GF.  

Ændring Afstemningsforslag: flertal, 0 imod, 1 blank 

Afstemnings forslag: flertal, 1 blank, 0 i mod 

7. Valg:  

Formand: Thomas Kjær 503, forhenværende suppleant. Klappes ind 

Næstformand: Fredrik 220, klappes ind  

Menigt bestyrelsesmedlem: Kingo 327 genopstiller, klappes ind 

To suppleanter: Philip 327 genopstiller, genopstilles til næste GF  

To revisor: FMS klappes ind, genopstilles til næste GF  

Afstemning er afsluttet med succes 

EVT 

Spørgsmål:  

Dørtelefon kan åbnes når man ringer den op. Men måske kun hvis vores nummer er koblet til, er det vel ok. 

Ritter følger op på det.  

Henstilling til den nye bestyrelse, lav noget mere opmærksomhed omkring jer selv! Send regnskab ud i god 

tid. Gør opmærksom omkring jer selv. Post på Facebook, gerne samme dag GF er.  

Tak for god ro og orden mødet er hævet  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


